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konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Tomko: 
Keďže sme dostali materiál do bodu Rôzne ohľadom odmien pre pána bývalého kontrolóra 
mesta, chcel som, že vystúpim aj v tomto bode určite, v bode Rôzne k tomuto, ale skôr než 
vystúpim, chcel by som sa spýtať, či uznesenia, ktoré prijal, mal bývalý kontrolór zrobiť, ako 
sú uznesenia napr. o - vykonať kontrolu metráže nebytových priestorov v nájme mesta, ktoré 
prakticky toto uznesenie nebolo splnené, a nebolo mi odôvodnené, ani prečo nebolo splnené. 
Ďalej pán kontrolór verejne vyhlásil a doslovne to aj uviedol v médiách, kde dá si preveriť na 
podozrenie z obstarávania zákazky údajne manipulácia s verejným osvetlením, do dneska 
nevieme výsledok, či došlo k trestnému činu, či nedošlo k trestnému činu. Takže, toto by ma 
zaujímalo v akom štádiu to je, či to nechal po sebe, alebo to niekde zahladil do šuflíka 
a v bode Rôzne k jeho odmene sa vyjadrím určite, lebo, v bode Rôzne radšej, budem viac 
naladený a aj jeho odmenu patrične zdôvodním.  
 
PhDr. Čižmár: 
V prípade otázky, alebo interpelácie smerujúcej k bývalému kontrolórovi mesta, z toho, čo si 
uviedol pán poslanec, ja nemám výstup z tých úloh, ktoré si spomínal, ale pravdepodobne je 
to otázka, ktorá by mala smerovať práve naňho.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


